
بامعاوضهآبباگازایرانانجاممیشود

علاقه مندی گرجستان
 برای  احیای دریاچه ارومیه

ورزشی ـ اخبار كشور
صفحه  9

پنج شنبه ۱9 شهریور ۱۳9۴ 
۲6 ذیقعده۱۴۳6 - شماره ۲۱۱۵۴

اخبار کوتاه از فوتبال

عضو شــورای فنی کشــتی فرنگی می گوید حســن بابک و احد پازاج باید 
پاســخگوی نتایج تیم  ملی کشتی فرنگی باشــند. تازه ترین صحبت های حسین 
ملاقاســمی پس از نتایج ضعیف تیم ملی کشــتی فرنگی در رقابت های قهرمانی 

جهان در ادامه می آید:
*نظر شــخصی من این اســت که تیم  ملی آن آمادگی که باید داشــته باشد را 
نداشت. البته فدراسیون کشتی هر چیزی که حسن بابک به عنوان مدیر تیم های 
ملی درخواســت کرده بود را فراهم ساخته و هیچ کمبودی نداشتند، بنا بر این در 

ابتدا باید حسن بابک و سپس احد پازاج پاسخگوی این نتایج باشند. 
*برای مردم باید روشن شود که شورای فنی وظیفه داشته است اگر گره ای وجود 
داشته نظر دهد؛ مانند وزن 59 کیلوگرم که در مورد سوریان تصمیم گرفتیم اما 
تمام مســائل فنی کشتی گیر ان به کادرفنی مربوط می شود و شورای فنی در راه 

آماده سازی و کارهای فنی هیچ دخالتی نداشته است. 
* تمــام تیم ها با تمرینات عالی آمده بودند و تلاش با تلاش فرق می کند. ما هم 
تلاش زیادی می کنیم که البته باید روی اصول باشد. علم، دنیا را گرفته و موفقیت 
در میادین جهانی و المپیک شــوخی نیست. الان می بینیم که آلمان در 66 کیلو 
قهرمان جهان می دهد و یا ارمنستان به طلای جهان می رسد. همه کشورها دارند 

کار می کنند و نظر من این است که ایران آن آمادگی لازم را نداشت. 

وزیربهداشتخبرداد
رونمایی از داروهای جدید 

در ۳ هفته آینده
وزیربهداشت،درمانوآموزشپزشکیازرونماییداروهای

جدیددر3هفتهآیندهخبرداد.
حســن قاضی زاده هاشمی در حاشیه شانزدهمین کنگره سالانه 
ملی و ششمین کنگره بین المللی پژوهشی دانشجویان علوم پزشکی 
کشور در زنجان از فعالیت های امیدوار کننده و بسیار خوب در مورد 
دارو و فناوری های مربوط به این بخش خبر داد و افزود: کارهای بسیار 
خوبی در این بخش در حال انجام اســت و هم اکنون محققان روی 
داروها و فرمول های جدید تحقیق می کنند که طبق برنامه ریزی های 

انجام شده به تدریج تا آخر امسال به تولید می رسد.
وی به کاهش واردات روغن پالم به کشــور اشــاره کرد و گفت: 
هم اکنون واردات روغن پالم به کشور را به شدت کنترل می کنیم به 
گونه ای که در حال حاضر واردات آن 30 درصد کاهش یافته اســت 
و اجازه نمی دهیم بیش از حد مجاز این روغن وارد بازار شــود. وزیر 
بهداشت با اشاره به بررسی آب های معدنی گفت: طی یک ماه آینده 
روند بررسی بر روی آب های معدنی انجام خواهد شد و نتیجه استاندارد 

و یا غیراستاندارد بودن این آب ها مشخص می شود.
وی گفت: مشــکلات بدهی بیمه ها به تدریج برطرف می شود و 
گام های خوبی برای رفع مشکلات بدهی بیمه ها برداشته شده است.

گرد و غبار خوزستان به 66 برابر 
حد مجاز رسید

گردوغباردرخوزستانمردمبسیاریازشهرهابهویژهسه
شهربزرگآبادان،خرمشهروماهشهررابهوحشتانداخت.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست آبادان گفت: میزان گرد و غبار 
در هوای این شهر در ساعت 23 سه شنبه شب به 10 هزار میکروگرم 

بر مترمکعب و بیش از 66 برابر حد استاندارد رسید.
سیداحمد موسوی آزاد در گفت وگو با ایرنا با بیان اینکه کیفیت 
هوا در آبادان در وضعیت خطرناک قرار دارد از مردم خواست به دلیل 

آلودگی هوا از تردد غیرضروری پرهیز کنند.
به گفته وی کانون های گرد و غبار منشأ داخلی و خارجی دارند 

که بیش از 67 درصد آن مرتبط با منشأ خارجی است. 
تندباد و گرد و خاک منتشر شده در هوای آبادان و خرمشهر در 
سه شنبه شب، مردم این دو شهر را غافلگیر کرد و باعث کندی تردد 

خودروها و قطع برق در برخی از مناطق شد.
بنا به اعلام هواشناســی خوزستان پدیده تندباد و گرد و غبار تا 

آخر هفته در برخی شهرهای استان رخ می دهد.
بنا بر همین گزارش به گفته معاون اداره کل هواشناســی استان 
خوزستان به دلیل بروز پدیده گرد و خاک شعاع دید در اهواز و بستان 
به 500 متر و در شهرستان های گتوند و شوشتر به 800 متر رسید.

علیرضا غلامپور دیروز در گفت وگو با ایرنا تاکید کرد: پدیده گرد 
و غبار در استان تا پایان هفته در استان باقی می ماند.

اداره کل حفاظت محیط زیســت استان میزان آلودگی سه شنبه 
اهواز را 22 برابر حد مجاز اعلام کرده است.

خبرگزاری فــارس هم گزارش می دهد اگرچــه عوامل امدادی 
هلال احمر در شــهرهای خوزستان در آماده باش کامل بسر می برند 
و هشــدارهای لازم به خانواده ها داده می شود ولی شدت آلودگی و از 
همه بدتر شــرجی بودن هوا اما هنوز هیچ دستوری مبنی بر تعطیلی 
فعالیت های اداری و آموزشــی شــهرهای این استان به جز ماهشهر 
صادر نشده اســت. بنابراین گزارش ها، توفان و باد شدید باعث قطع 
برق قســمت مرکزی و بازار شــهر دزفول شد و در شوشتر نیز گرد و 
غبار شدید سراسر آسمان این شهر را فرا گرفت و با 940 میکروگرم 
بر مترمکعب گرد و خاک مردم این شهر را در وضعیت هشدار قرار داد.
همچنین به گزارش ایرنا، گرد و خاک همراه با وزش شــدید باد 

دیروز قم را هم فرا گرفت.
این پدیده کمتر از یک ساعت به طول کشید و سرعت وزش گرد 

و خاک در برخی از نقاط قم به 60 کیلومتر در ساعت رسید.

امروزبرگزارمیشود
اختتامیه یادواره ۱۱۵ شهید

 بخش کومله لنگرود
یادوارهفرماندهانو۱۱۵شــهیدوالامقامبخشکومله
لنگرودکهازهفتهگذشــتهآغازشدهبودامروزبابرگزاری

مراسماختتامیهبهکارخودپایانمیدهد.
کمیل مطیع دوست مسئول ستاد برگزاری یادواره شهدای بخش 
کومله در گفت وگو با کیهان با اشــاره به این که بخش کومله از توابع 
شهرستان لنگرود دارای 115 شهید والامقام است، اظهار داشت: بخش 
کومله بیشترین شهید را در منطقه تقدیم اسلام و انقلاب کرده است، و 
شهیدان سردار حسین املاکی جانشین لشکر 16 قدس و نیز سیف الله 
عبدالکریمی از اساتید دانشگاه فردوسی مشهد پیش از انقلاب که در 
جریان انفجار دفتر مرکزی حزب جمهوری اسلامی به شهادت رسید 
از شــهدای شاخص کومله هستند.  وی در باره شهید سردار حسین 
املاکی گفت: رهبر معظم انقلاب 12 اردیبهشــت ماه سال 1380 در 
دیدار با جوانان و فرهنگیان در مصلای رشت ضمن نام بردن از شهید 

املاکی این شهید را الگو دانستند. 
گفتنی است رهبر معظم انقلاب در سخنان 12 اردیبهشت 1380 
خود در جمع مردم رشــت در این باره اظهار داشتند: »الگوی جوان 
لبنانی چه کسی است؟ حزب اللهَّ لبنان از کجا جوشید؟ او روی کدام 
سرزمین رویید؟ الگوی او شمایید. او همین شعارهای شما را می دهد؛ 
همین کارهای شما را می کند؛ همان پیشانی بند شما را به پیشانی اش 
می بندد؛ مثل رژه نظامی بسیج، رژه می رود. بنابراین الگوی آن جوان، 
سرداران و رزمندگان شهیدی هستند که در خود گیلان امثال آنها را 
کم نداریم. آنها فداکاری و برای خدا حرف زدن و برای خدا کارکردن 
را از اینها یاد گرفتند. شــهید املاکیِ شما - جانشین فرمانده لشکر 
گیلان - وقتی در میدان جنگ در معرض بمباران شــیمیایی بود و 
بســیجیِ بغل دستش ماسک نداشت؛ او ماسک خودش را برداشت و 
به صورت بســیجیِ همراهش بســت! قهرمان یعنی این. البته هر دو 
شهید شدند؛ اما این قهرمانی ماند؛ اینها که از بین نمی رود.«  مطیع 
دوست در ادامه گفت: از سال 74 ما در کومله هر سال یک هفته یاد 
این شهدا را گرامی می داریم و روز پنجشنبه نیز اختتامیه این یادواره 
با سخنرانی بزرگوارانی از اساتید حوزه علمیه قم برگزار خواهد شد. 

گفتنی است یادواره شهدای کومله از 12 شهریور آغاز و طی این 
مراسم حاضران با قرائت زیارت عاشورا، برگزاری مراسم پرفیض دعای 
ندبــه، همایش پیاده روی خانوادگی، حضــور در فریضه نماز جمعه، 
برگزاری مراســم عصری با شعر مقاومت و....یاد شهیدان این منطقه 

را گرامی داشتند. 
کشف اسکلت ۵800 ساله انسان

در اطراف شیراز
باستانشناسوسرپرستتیمکاوشدرتپهتاریخیلپویی
شیرازازکشــفیکاسکلتمردی30تا3۵سالهکهحدود
پنجهزارو800سالپیشینهتاریخیدارددراینمنطقهخبرداد.

نوروز رجبی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: نوع تدفین و قرار 
گرفتن این اســکلت در خاک اطلاعات بســیار با ارزشی در اختیار ما 

قرار می دهد .
وی افزود: حتی رژیم غذایی و نوع بیماری های این مرد سی و چند 
ساله نیز می تواند در اکتشافات و مطالعات بعدی مورد مطالعه قرار گیرد.
رجبی گفت: کوچ نشــینی، یکجانشینی و آغاز دوره شهرنشینی 
سه مرحله تاریخی است که در اکتشافات از تپه تاریخی لپویی به آن 
دست یافته ایم. وی افزود: روستایی که در این منطقه وجود داشته سه 
هزار و 300 تا سه هزار و 700 سال قبل از میلاد حضرت مسیح وجود 
داشته و آثار به دست آمده در آن زمان نشانگر روند شکل گیری تمدن 
تاریخی در این منطقه است. نکته جالب توجه هجوم مردم و ساکنان 
روستای لپویی در هنگام کشف این اسکلت بود که از وجود تاریخ کهن 

و پیشینه تاریخی سرزمینشان به وجد آمده بودند.
تپه باســتانی لپویی در فاصله 20 کیلومتری شمال شیراز و 25 

کیلومتری جنوب تخت جمشید واقع شده است.

درخواست برای جلوگیری از فعالیت تیم های بدهکار
دبیرکل فدراسیون فوتبال در نامه ای به رئیس سازمان لیگ خواستار جلوگیری 
از فعالیت تیم های بدهکار شد.علیرضا اسدی، دبیرکل فدراسیون با ارسال نامه ای به 
مهدی تاج، رئیس سازمان لیگ فوتبال از وی خواست فعالیت باشگاه های بدهکار 
در لیگ دسته اول گرفته شود.در نامه دبیرکل فدراسیون فوتبال به تاج آمده است: 
پیرو مکاتبات و مذاکرات متعدد، به اطلاع می رساند ادامه فعالیت تیم های بدهکار 
شاغل در لیگ دسته اول جام آزادگان از لحاظ کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
غیرقانونی اســت. لذا دســتور دهید با قید فوریت، از فعالیت های تیم های بدهکار 
جلوگیری به عمل آمده و نتیجه آن را به این کمیته اعلام کنید. اسدی در این باره 
تأکید کرد: شــروع فعالیت تیم های شاغل در لیگ دسته دوم و سوم جام آزادگان 

منوط به کسب رضایت همه شاکیان و اعلام کتبی کمیته انضباطی است.
قوچان نژاد تمریناتش را آغاز کرد 

رضا قوچان نژاد که چندی پیش با مصدومیت شدیدی روبرو شد و به همین 
دلیل حضور در اردوی تیم ملی را از دست داد، تمرینات خود را برای بازگشت به 
میادین آغاز کرده است. مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان که طبق گفته پزشکان 
چارلتون تا نیم فصل نمی تواند این تیم انگلیسی را همراهی کند، پس از مشورت 
با پزشکان باشگاه از روز سه شنبه دوچرخه سواری را آغاز کرده تا بتواند به زودی 

برای دویدن و حضور در تمرینات آماده شود.
واکنش برانکو به احتمال حضورش در تیم ملی کرواسی

سرمربی کروات پرسپولیس در گفتگویی به حضور نامش در بین گزینه های 
نیمکت تیم ملی کرواسی واکنش نشان داد. برانکو گفت: کاندیدا بودن من برای 
حضور در تیم ملی کرواســی به این دوره بر نمی گردد. من 15 ســال است که 
کاندید سرمربیگری در تیم ملی کرواسی هستم اما در تمام این مدت یک سری 
مســائل با هم جور نشــدند که این اتفاق روی دهد. اوج موفقیت یک مربی به 
ســرمربیگری در تیم ملی کشــورش می رســد. در تمام این سال ها هر گاه تیم 
ملی کرواسی وارد بحران شد، بلافاصله اسم من به عنوان حلال مشکلات مطرح 
می شود. من انکار نمی کنم که دو سال قبل هم از سوی »شوگر« صحبت هایی با 
من شد ولی این موضوع برای دو سال قبل بود. در این مقطع نه کسی زنگ زده، 

نه کسی دعوت کرده و نه کسی نظر من را در این مورد خواسته است. 
حمایت باشگاه نفت از منصوریان 

قنبرزاده مدیرعامل باشــگاه نفت با حمایت از علیرضا منصوریان سرمربی این 
تیم گفت: منصوریان و بازیکنانش پتانسیل بالایی دارند و ما به این پتانسیل کاملا 
واقفیم بنابراین نه تنها بازی مقابل الاهلی یا استقلال را اگر ببازیم بلکه اگر خدایی 
نکرده ســقوط هم کنیم باز هم دست از حمایت از منصوریان بر نخواهیم داشت. 

چون اعتقاد داریم حمایت از او حمایت از یک جریان سالم در فوتبال است. 
انجام رایزنی برای بازی دوستانه تیم ملی فوتبال با آلمان و هلند 
کاشــانی مدیر تیم فوتبال امید درباره دیدارها با رئیس فدراســیون هلند و 
سفیر ایران در آمســتردام گفت: طبق برنامه ریزی که صورت گرفته بود، همراه 
آقای کفاشــیان در آمستردام با رئیس فدراسیون فوتبال هلند دیدار داشتیم که 
بســیار مفید بود. در این دیدار طرفین برای امضــای تفاهمنامه همکاری اعلام 
آمادگی کردند و به همین منظور کارگروهی تشکیل شد تا نمایندگان فدراسیون 
فوتبال دو کشور تفاهمنامه ای را در زمینه آموزش، برگزاری اردوهای آماده سازی 
و بازی هــای تدارکاتــی تیم ملی دو کشــور تدوین کنند تا به امضای روســای 
فدراسیون ها برسد. البته بزرگ ترین خواسته دو طرف در این دیدار برگزاری بازی 

تدارکاتی بین تیم های ملی بود که با استقبال طرفین مواجه شد.
خسوس سرمربیگری تیم ملی فوتسال را نپذیرفت 

خسوس کاندلاس با ارسال نامه ای به رئیس کمیته فوتسال از انصراف خود 
از حضور در تیم ملی فوتسال ایران خبر داد. فدراسیون فوتبال اعلام کرده که با 
توجه به نشست قبلی هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال درخصوص تصمیم گیری 
در انتخاب ســرمربی تیم ملی فوتسال، روز شنبه 21 شهریورماه کادرفنی جدید 

تیم ملی فوتسال معرفی خواهد شد.
انتقادات مدیرعامل استقلال از رئیس فدراسیون فوتبال

افشــارزاده مدیرعامل اســتقلال در اعتراض به حکم محرومیت سه جلسه ای 
کمیته انضباطی برای جاسم کرار اظهار داشت:. فدراسیون با این تصمیمی که گرفته 
عمدا خودش را مقابل هواداران و مردم قرار داده است و خودشان هم باید پاسخگو 
باشند. آنها که نباید شمشیر دست بگیرند. اصلا اگر خود بازیکن بدون نظر باشگاه 
درخواست تجدید نظرخواهی داشته نباید باشگاه را مطلع می کردند؟ آقای کفاشیان 
کجای کار اســت؟ او به خارج از ایران رفته ولی باید به امور باشگاه ها هم رسیدگی 
کند. ما که نمی توانیم خودمان را با همه گلاویز کنیم. این مســئله نه در شخصیت 
ما است نه آنها. با این تصمیمی که گرفته شده سیستم کاری ما را به هم ریخته اند.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
رقابتهایچهاروزندومکشــتیفرنگیقهرمانی
جهاندرحالیبهپایانرســیدکهحذفسهنماینده
ایرانرادرپیداشت.درکنارایناتفاقناخوشایندباید
نگرفتنسهمیهالمپیکتوسطحمیدسوریانراناکامی

بزرگنامید.
در حالی که تمامی اهالی کشــتی چشــم به رقابت های 
چهار وزن دوم داشتند و از مدعیانی همچون حمید سوریان و 
افشین بیابانگرد بیش از دیگر ملی پوشان انتظار مدال می رفت، 
حذف این دو مدعی و همچنین مهدی علیاری، شــب تلخی 

را برای احد پازاج و همکارانش در کادرفنی تیم ملی رقم زد.
سوریانقربانیتغییراتداوریشد

حمید سوریان پرافتخارترین کشتی گیر کاروان ایران در 
دور اول با قرعه اســتراحت روبرو شــد و دور دوم را طوفانی 
آغاز کرد. وی توانســت در زمان یک دقیقه و 23 ثانیه، روبیر 
رودریگوئز ونزوئلایی را با نتیجه 8 بر صفر شکست دهد و برای 
تمامی رقبا خط و نشــان بکشــد. اما خبر نداشت که اتفاقات 
عجیب و ناگوار زیادی در انتظار اوســت. سوریان در دور سوم 
هم از حریــف فنلاندی خود ابتدا 5 بر صفــر جلو افتاد و در 
نهایــت او را ضربه فنی کرد تا با روحیه ای مضاعف راهی یک 
چهارم نهایی شود اما در این دیدار مقابل روشن بایراموف نایب 
قهرمان المپیک و قهرمان جهان از آذربایجان گرفتار ناداوری 
و همچنین اسیر برخی تغییرات قوانین شد که داوران را مجاز 
به سختگیری بیشتر می کند. وی در حالی که از لحاظ فنی از 
حریف پیش بود داوران ابتدا به دلیل ضربه سر زدن یک اخطار 
به سوریان و2 امتیاز به حریف آذربایجانی دادند و در ادامه در 
حالی که در حال مبارزه عادی بود رئیس تشک یک بار دیگر 
مســابقه را قطع و به دلیل آنچه ضربه زدن به صورت حریف 
خواند، سوریان را دیسکالیفه کرد. بدین ترتیب مرد عنوان دار 
کشــتی فرنگی جهان به گروه شــانس مجدد رفت تا شاید با 
کســب مدال برنز بتواند کسب سهمیه کند. سوریان در گروه 
شانس مجدد هم به نوعی گرفتار عدم کنترل مناسب ذهنی و 
روحی شد و در حالیکه با نتیجه 5 بر صفر از یون چول وون از 
کره شمالی پیش بود، در لحظات پایانی با نتیجه 5 بر 6 کشتی 

حذفسوریان،پازلناکامیفرنگیکارانراتکمیلکرد

المپیک نزدیک است، بنا را برگردانید !  
حدیث دشت عشق

بهیادسردارشهید»سیدمحمدحسینعلمالهدی«
در تنهایی به خدا می رسیم!

شهید »سید محمد حســین علم الهدی« فرزند 
آیت الله حاج ســید مرتضی علم الهدی)ره( به ســال 
1337 در اهــواز پــا بــه عرصه گیتی نهــاد. وی به 
آموزش قرآن پرداخت و با تشکیل کتابخانه و جلسات 
سخنرانی و جلســات تدریس قرآن در مساجد اهواز 
فعالیت های خود را آغاز کرد.  هنگام نمایش سیرک 

مصری در اهواز که در آن رقاصه های مصری برای تخدیر افکار و به فساد کشیدن 
مردم ما شرکت داشتند، لانه فساد آنها را بطوری که به هیچ کس آسیبی نرسد 
آتش زد. در عاشورای سال بعد یکی از مؤثرترین عناصر تشکیل دهنده راهپیمایی 
این روز بود که پس از راهپیمایی دســتگیر و روانه زندان شد . او در رشته تاریخ 
دانشگاه مشهد ثبت نام کرد و از همان اول با حوزه علمیه مشهد تماس نزدیک 
داشــت و با روحانیون مبارزی چون امام خامنه ای، طبســی و هاشمی نژاد آشنا 
شد. نفوذ کلامی حســین به گونه ای بود که استادان چپی و شاهنشاهی در هر 
کلاســی که حسین شرکت می کرد، نمی رفتند. حسین علم الهدی اکثر روزها را 
روزه می گرفت و در بسیاری از شبها برای مناجات به حرم مطهر حضرت امام رضا 
می رفت. در موقع مطرح ساختن پیش نویس قانون اساسی در مجلس خبرگان، 
بــا کمک یکی از برادران طرح ولایت فقیــه را تنظیم کرد و به نماینده اهواز در 
مجلس خبرگان داد. ضمناً با فرمان امام برای نهضت سوادآموزی مدیریت آن را 
به عهده گرفت. در آغاز جنگ بعنوان مسئول، روزانه صدها نفر را با نظم دقیق و 
کامل تقسیم و اعزام می کرد و با این مشغله زیاد روزی یک ساعت به رادیو اهواز 
رفته و برنامه ای پیرامون غزوات پیغمبر اجرا می کرد و با کلام آتشــین و زیبای 
خود عامل تشویق سربازان و پاسداران و مردم برای مقاومت علیه کفار بود . او در 

شبیخونهای شبانه به دشمن ، با کمک برادران دیگر نقش فعال داشت.
از میان همه افراد گروهها فقط او زنده مانده بود که با قامت استوار از جا بلند 
شد و به خاکریز دیگر رفت. در حالی که دو گلوله آر . پی . جی در دست داشت  
پشت خاکریز خوابیده بود و پس از مدتی اولین گلوله اش را شلیک کرد. در این 
زمان چهار تانک به ده متری خاکریزش نزدیک شده بودند. او آخرین گلوله خود 
را رها کرد و سه تانک باقیمانده همزمان به طرف خاکریز حسین شلیک کردند 
و جسد پاک و مطهرش به هوا پرتاب شد و به آرزوی دیرینه و حقیقی خود که 
همان وصال محبوب ازلی و ابدی اســت دست یافت . اینگونه بود که در دی ماه 
سال 60 بر اثر خیانت بنی صدر خائن در یک پاتک ، عراقی ها 120 نفر از بهترین 

یاران امام را مظلومانه به شهادت رسانیدند. 

را باخت و ناباورانه با رقابتها وداع کرد.
انتظاراتازبیابانگردبیشتربود

اهالی کشــتی و همچنین کادر فنی از نماینده وزن 71 
کیلوگرم کشتی فرنگی ایران هم انتظار مدال داشتند اما او 
هم از کســب مدال و حتی سهمیه بازماند تا بخش دیگری 
از ناکامی ایران در روز دوم رقابتهای جهانی باشــد. افشین 
بیابانگرد در دور نخســت مقابل الکساندر ماکسی موویچ از 
صربســتان با نتیجه 5 بر صفر به برتری دست یافت اما در 
دور دوم برابر ماتیاس از آلمان در حالیکه با نتیجه 3 بر صفر 
پیش بود، در دقیقه پایانی با نتیجه 3 بر 5 شکست خورد و 
در انتظار فینالیست شدن این حریف آلمانی نشست. کمی 
بعــد حریف آلمانی هم با ناکامی از راهیابی به فینال بازماند 
تا افشــین هم نتواند در گروه شانس مجدد برای مدال برنز 
بجنگد. بدین ترتیب یه مدال و یک ســهمیه دیگر از دست 

کادر فنی پرید.
برنزقادریان،میتوانستطلاباشد

نخســتین حضور نماینــده وزن 80 کیلوگــرم ایران در 

رقابتهای جهانی با کســب یک مدال برنز و ســهمیه المپیک 
همراه شد تا از این پس یوسف قادریان بتواند در جمع مدعیان 
این وزن در جهان محسوب شود. قادریان پس از استراحت در 
دور نخست، مقابل اسچیف از کشور ساموآ با نتیجه 11 بر صفر 
به برتری دســت یافت و در دور بعد با پیروزی 8 بر صفر برابر 
جین هیوک کیم از کره جنوبی به مرحله نیمه نهایی رســید. 
وی در ایــن دیدار در حالیکه تا 30 ثانیه پایانی 3 بر صفر جلو 
بود، داوران یک اخطار به نماینده ایران و یک امتیاز به حریف 
بلاروس دادند. بدین ترتیب قادریان در خاک نشست در نهایت 
بــا نتیجه 3 بر 3 مغلوب حریف و راهی دیدار رده بندی شــد. 
البته قادریان به خوبی از نظر روحی و روانی به شــرایط عادی 
برگشت و بدون توجه به ناداوری کشتی قبلی توانست در دیدار 
رده بندی دیلمامدوف از قزاقستان را با نتیجه 2 بر صفر از پیش 
رو بردارد و مدال برنز رقابت های جهانی را بر ســینه بیاویزد. 
قادریان توانست با این مدال، سهمیه المپیک را نیز کسب کند 
اما اگر کمی تجربه و شانس بیشتر داشت هیچ بعید نبود رنگ 

مدالش دلچسب تر از برنز می شد.

علیاریپایتصمیمغلطکادرفنیسوخت
علیــاری که با تصمیم کادر فنی  بــرای اولین بار در این 
وزن و با کیلوهای بســیار کمتر وارد کارزار جهانی شده بود در 
دور نخســت مقابل بالینت لام مجار حرفی برای گفتن نداشت 
و به ســادگی با نتیجه 5 بر صفر شکســت خورد. در ادامه با 
توجه به ناکامی حریف علیاری در رســیدن بــه فینال او هم 
شــانس ادامه مســابقات در گروه بازنده ها را از دست داد و او 
نیز همچون سوریان و بیابانگرد موفق به کسب مدال و سهمیه 
نشد. بدین ترتیب تیم ایران که عنوان قهرمانی رقابتهای جهانی 
سال گذشته را یدک می کشید با یک مدال نقره قاسم رضایی، 
مدال برنز قادریان و دو سهمیه المپیک در انتظار حضور آخرین 
نماینده خود یعنی حبیب الله اخلاقی در شــب آخر مسابقات 
جهانی کشــتی فرنگی بود تا شــاید او بتواند قدری از شوک 
ناکامی همقطاران خود را با موفقیت احتمالی خود کاهش دهد. 

فدراسیونوبنابهاختلافاتپایاندهند
اگر ســوریان در عین برتری برابر روشــن بایراموف بازنده 
شــد و یا کشــتی برده مقابل حریفی از کره شمالی را می بازد، 
بدون تردید با مشــکل بزرگی به نام »کوچ« مواجه بوده است. 
عین همین مشکلات در کشتی بیابانگرد و قادریان نیز مشاهده 
شد. آنها نیز در عین شایستگی و علی رغم برتری امتیازی برابر 
حریفان خود شکســت خوردند تا یکبار دیگر جای خالی مربی 
بزرگی چون محمد بنا احســاس شود.  قطعا اگر کشتی گیران 
ایران بهتر هدایت می شدند، نتایج تیم ملی متفاوت از آنی بود که 
هم اکنون رقم خورده اســت. با تمام احترامی که جامعه کشتی 
برای احد پازاج به عنوان یک مربی زحمتکش قائل اســت، باید 
عنوان داشــت که بهترین گزینه برای هدایت تیم ملی کشــتی 
فرنگی محمد بناســت؛ مردی که توانایی های خود را در گذشته 
ثابت کرده اما به واســطه برخی اختلافات هــم اکنون از دایره 
فرنگــی کاران خارج مانده اســت.  اگر محمد بنا و فدراســیون 
کشتی به فکر پیشرفت فرنگی کاران هستند، بهتر است درفاصله 
کمتر ازیک ســال تا المپیک به اختلافات موجود پایان دهند تا 
دوباره روزهای خوب برای کشــتی فرنگی تکرار شود؛ روزهایی 
مثل المپیک لندن که فرنگی کاران با کســب ســه طلای ناب، 

موجی از شادی را میان علاقه مندان به ورزش راه انداختند.

دوباشــگاهاستقلالوپرسپولیسدرصورتتصویبوموافقتمسئولاندولتی،بهصورتدائمیبهیکیاز
شرکتهایزیرمجموعهوزارتتعاون،کارورفاهاجتماعیواگذارخواهندشد.

هفته  گذشته بود که دولت با تصویب یک طرح دو باشگاه استقلال و پرسپولیس را از فرایند خصوصی سازی خارج کرد و 
آنها را در حیطه فعالیت های دولتی نگه داشت. این در حالی است که هر دو باشگاه بخصوص پرسپولیس مشکلات شدید مالی 
دارند و کمک های دولتی هم جوابگوی هزینه های سرســام آور آن نیست. درحالیکه این روزها از بحث انتخاب اسپانسر جدید 
پرسپولیس مطرح است اما خبرها حکایت از نسخه جدید برای واگذاری پرسپولیس و حتی استقلال به گوش می رسد. براساس 
اعلام خبرگزاری مهر طبق این طرح که به صورت جدی مطرح شده است، سرخابی ها طبق مکانیسمی تعریف شده به یکی از 
شرکت های زیر مجموعه وزارت کار، تعاون و رفاه خواهد رسید. البته مسئولان به دنبال این هستند تا اگر این شرکت بتواند 
از عهده تامین هزینه ها، پرداخت بدهی ها و حل مشکلات مالی بر بیاید، این دو باشگاه را به صورت نامحدود و دائمی به آنها 
واگذار کنند. گویا دولت به صورت قطعی به دنبال پیاده کردن این طرح است ولی باید منتظر ماند و دید آیا موانع قانونی سر 

راه اجرای این طرح قرار خواهد گرفت یا خیر.

پرسپولیس و استقلال به وزارت تعاون واگذار می شوند؟!

آغاز آخرین مرحله از اردوی تیم ملی بسکتبال 
آخرینمرحلهازاردویتیمملیبســکتبالبرای

حضوردرجامملتهایآسیاازفرداآغازمیشود.
مســابقات بســکتبال جام ملت های 2015 آسیا از اول 
مهرماه در شــهر چانگشــای چین آغاز می شــود و تیم ملی 
کشورمان هم به عنوان مدافع عنوان قهرمانی در این رقابت ها 
حاضر خواهد شد.برهمین اساس آخرین مرحله از اردوی تیم 
ملی بسکتبال از روز پنجشنبه آغاز می شود و 14 بازیکن حاضر 

بــرای حضور در ترکیب نهایی و 12 نفره باید امتحان خود را 
پــس بدهند. صمد نیکخواه بهرامی، کاپیتان تیم ملی هم که 
بعد از تورنمنت اطلس اســپرت چین به دلیل مصدومیت از 
فهرست تیم ملی خارج شده بود و در اردوی آلمان و مسابقات 
ویلیام جونز حضور نداشت، در مرحله آخر اردو حاضر می شود.
لازم به یادآوری است که قهرمان جام ملت های آسیا سهمیه 

المپیک 2016 ریو را کسب خواهد کرد. 

دردومینروزازمســابقاتجامجهانی20۱۵تیم
ملیوالیبالایرانبهمصافتونس،نایبقهرمانآفریقا

رفتوبانتیجه3بریکپیروزشد.
تونس یکی از تیم های مطرح قاره آفریقا است که به عنوان 
نایــب قهرمان این حوزه به جا م جها نی راه یافته اســت. آنها 
در روز نخست مســابقات سه بر صفر مقابل لهستان شکست 
خورده بودند.تیم  ملی والیبال ایران نیز به عنوان بهترین تیم 
آسیا در این مسابقات حاضر شده است. والیبالیست های ایران 
روز قبل ســه بر یک مقابل تیم  ملی آرژانتین مغلوب شدند و 
در این بازی به دنبال نخســتین پیروزی خود بودند.تیم ملی 
والیبال ایران در دومین روز مسابقات با نتیجه 3 بر یک تونس 
را شکست داد.تیم  ملی والیبال ایران در این مسابقه با پیراهن 
ســفید و با ترکیب محمد موسوی، سعید معروف، امیر غفور، 

مجتبی میرزاجانپور، میلاد عبادی پور، عادل غلامی و مهدی 
مرندی کار را آغاز کرد. این در حالی بود که شهرام محمودی 
غایب بزرگ تیم  ملی والیبال ایران به شــمار می رفت، زیرا به 
دلیل مصدومیت اجازه بازی را پیدا نکرده بود.لازم به یادآوری 
است که تیم  ملی والیبال ایران امروز از ساعت 7:30 به مصاف 

ونزوئلا می رود
کواچ:بهبدبازیکردنادامهدادیم

اما اسلوبودان کواچ سرمربی تیم ملی والیبال ایران پس از 
پیروزی مقابل تونس اظهارداشت: ما به بد بازی کردن والیبال 
ادامه دادیم. امیدوارم و آرزو می کنم فردا بهتر باشیم چون در 
این موقعیت من هیچ چیز مثبتی نمی بینم. ما باید اعتماد به 
نفس بالایی داشــته باشیم و ســعی کنیم تا از دیروز و امروز 

بهتر بازی کنیم.

گفت و گو

* هادی ســاعی پرافتخارترین ورزشکار المپیکی ایران، از قهرمانان تکواندوی کشورمان در مسابقات جهانی روسیه، تقدیر و 
تجلیل کرد. 

*لطفینمایندهتنیسرویمیزایرانهردودیدارخوددرروزنخستتورجهانیبلژیکراباشکستآغاز
کرد.

عضوشورایفنیکشتیفرنگیتاکیدکرد
بابک و پازاج باید پاسخگو باشند 

ثبت نخستین پیروزی ایران در جام جهانی والیبال 

اجرایطرحهــادیدر2هزارو300
روستایکشوربهعلتعدمتامیناعتبارات

نیمهتمامرهاشدهاست.
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی در جمع 
خبرنگاران زنجان با اعلام این خبر افزود: امسال 
اجرای طرح هادی در یک هزار و 200 روستای 

کشور آغاز شده است.
علیرضــا تابش با اشــاره به اینکه امســال 
30هزار میلیارد ریال وام به واحدهای مسکونی 
روستایی کشور اختصاص می یابد، افزود: مشکلی 

در تامین اعتبارات لازم برای مســکن روستایی 
در کشــور نداریم و امسال برای 200 هزار واحد 
مسکونی متناسب با تقاضاها پرونده تشکیل شده

 است.
وی همچنین در خصوص احداث واحدهای 
مســکونی در مناطق شــهری گفت: هم اکنون 
28هزار واحد مسکونی محرومین توسط خیرین 
کشور در دست ساخت است که از این تعداد 12 
هزار واحد به اتمام رســیده است و هشت هزار 
واحد نیز تا پایان سال به کمک خیرین احداث 

خواهد شد.
تابش افــزود: از 34 هزار طرح هادی تهیه 
شده در کشــور 14 هزار طرح اجرا شده و سه 

هزار طرح دیگر نیز در دست اجراست.
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی از نوسازی 
و بهســازی 85 روستای دارای بافت تاریخی در 
کشــور خبر داد و گفت: بهســازی و نوســازی 
روستاهای دارای بافت تاریخی می تواند علاوه بر 
جذب گردشگر به توسعه اقتصادی روستاها منجر 
شود و از مهاجرت روستائیان به شهرها جلوگیری 

و آسایش و رفاه روستائیان را فراهم کند.
در سفر روز چهارشنبه رئیس بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی و نماینده ولی فقیه در این بنیاد 
کلنگ احــداث 140 واحد مســکونی به طور 
همزمان در شــهرهای صایین قلعه، سلطانیه و 
خرمدره در مجموع در زمینی به مساحت شش 
هزار و 370 متر مربع و زیربنای 16 هزار و 174 
متر مربع به زمین زده شــد. همچنین مسکن 
مهــر 96 واحدی صایین قلعه نیز به متقاضیان 

واگذار شد.

رئیسبنیادمسکنخبرداد

بهسازی و نوسازی 85 روستای دارای بافت تاریخی در کشور

رئیسســتادبازسازیعتباتعالیات
استانکرمانشاهتاکیدکرد:شرکتزائران
عتباتعالیاتدراربعینامامحسین)ع(
امســالفقطباارائهگذرنامهامکانپذیر

خواهدبود.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام سیدمصطفی 
حسینی دیروز در نشست خبری در محل ستاد 
بازســازی عتبات عالیات کرمانشاه، اظهار کرد: 
امســال اعزام زائران به عتبــات عالیات تنها از 
طریق ثبت نام در ســایت سازمان حج و زیارت 
انجام می شود و ســتاد بازسازی عتبات عالیات 

در زمینه  اعزام زائران هیچ مسئولیتی ندارد.
وی با بیان اینکه مرزهای ایران با مشــکل 
امنیتی رو به رو نیستند، گفت: به دلیل ناامنی در 

مناطق دیاله، بعقوبه، محمودیه و سه راه فلوجه 
برای اعزام زائران از مرز خســروی باید شورای 

عالی امنیت ملی تصمیم گیری کند.
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات استان 
کرمانشــاه بیان کرد: ســتاد عالی ســاماندهی 
اربعین حسینی تشکیل شده و 9 کمیته در آن 
کار ساماندهی مراسم اربعین حسینی امسال را 

برعهده دارند.
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات کرمانشاه 
اضافه کرد: ریاست این ستاد عالی را حجت الاسلام 
علی قاضی عسکر نماینده مقام معظم رهبری در 

امور حج و زیارت برعهده دارد.
وی ادامه داد: با همکاری مســئولان عراقی 
مکان هایــی در کربلا و نجف برای برپایی پایگاه 

شناسایی کرده ایم و آنها را در اختیار هیئت های 
مذهبی و زائران قرار می دهیم.

حسینی اعلام کرد: براساس هماهنگی ستاد 
بازسازی عتبات عالیات با گمرک، زائران می توانند 
اقلام مورد نیاز خود را از طریق مرزهای مهران و 
شلمچه بدون تشریفات گمرکی وارد عراق کنند.

معاون سیاســی و اجتماعی فرماندار قصر 
شیرین نیز از آمادگی کامل مجموعه اداره های 
مستقر در مرز و امکانات اقامتی این شهرستان 
برای عزیمت کاروان های زیارتی کشــورمان به 
عتبات عالیات از مرز رسمی خسروی خبر داد.

نعمــت الله نازپــرورده به ایرنا افــزود: مرز 
خســروی اکنون برای تردد زوار عتبات عالیات 

باز است.

وی اظهار کــرد: 14 هتل و مهمانپذیر این 
شهرستان با ظرفیت یک هزار و 200 تخت برای 

پذیرایی زوار آماده است.
مرز خسروی نزدیکترین نقطه از کشورمان 
به بغداد، کربلا، کاظمین و سامراست که این مرز 
رسمی تا بغداد پایتخت کشور عراق 190، نجف 
380، کربلا 300، کاظمین 203 و تا سامرا 326 

کیلومتر فاصله دارد.
همچنین به گزارش خبرگزاری صدا و سیما 
استاندار خوزستان از تکمیل زیرساخت های سفر 
زائران عتبات عالیات تا اربعین حسینی خبر داد 
و پیش بینی کرد کــه در ایام متعلق به اربعین 
حســینی روزانه 100 هزار زائر از مرز شلمچه 

تردد کنند.

شركت در راهپیمایی اربعین حسینی امسال فقط با گذرنامه میسر خواهد بود

نمایندهمردمخویوچایپارهدرمجلس
ازکشور انتقالآب از اســلامی شورای
گرجســتانبهایرانبرایاحیایدریاچه

ارومیهخبرداد.
موید حسینی صدر در گفت وگو با خبرنگار 
ایرنا افزود: گرجستان در مقابل انتقال آب مازاد 
خود به دریاچه ارومیه درخواســت انتقال گاز از 
ایران را کرده است و تمهیدات لازم فراهم شده 
تا در مقابل انتقال آب به دریاچه ارومیه، گاز به 

گرجستان منتقل شود.
وی ادامه داد: پیرو جلســه ای که با حضور 
رئیس مجلس شــورای اسلامی، رئیس مجلس 
گرجستان، جواد جهانگیرزاده نماینده ارومیه در 
مجلس شورای اسلامی برگزار شد، با پیگیری های 
مکرر هیئت پارلمانی ایران، کشــور گرجستان 
اعــلام آمادگی کرد تــا امکان انتقــال آب از 
گرجستان به ایران و دریاچه ارومیه را فراهم کند.

این نماینده مجلس گفت: من و جهانگیرزاده 
نماینده مــردم ارومیه به عنــوان رئیس گروه 
دوســتی پارلمانی ایران و گرجســتان از سوی 
رئیــس مجلس ایران برای پیگیری این موضوع 

انتخاب شدیم و ما موظف به پیگیری مطالعات 
و اقدام های لازم برای انتقال آب از گرجستان به 

دریاچه ارومیه هستیم.
حســینی ادامه داد: در آینده نزدیک با سفر 
نخست وزیر گرجستان به ایران تفاهم نامه ای در  
این زمینه امضا می شــود. خشک شدن دریاچه 
ارومیه از سال 76 آغاز شد و این شرایط همچنان 
ادامه دارد و به رغم ارائه راهکارهای مختلف همانند 
سرازیر کردن آب سدها، تغییر الگوی کشت فرآیند 
خشک شدن دریاچه روز به روز سرعت می گیرد.
مهاجرت اجبــاری چهار میلیون نفر در اثر 
خشــک شدن دریاچه ارومیه یکی از پیامدهای 
تلخی است که توســط کارشناسان پیش بینی 

شده است.
دریاچــه ارومیه درحالت اکولوژیک نزدیک 
بــه 14 میلیــارد متر مکعــب آب دارد که این 
میزان در حالت فعلــی نزدیک به 2/4 میلیارد 

متر مکعب است.
دریاچــه ارومیه بین دو اســتان آذربایجان 
شــرقی و غربی واقع شــده و پنج هزار و 200 

کیلومتر مربع گستره دارد.

فرمانــدهنیرویانتظامــیازافزایش
گیتهایورودوخروجبهعراقخبردادو
گفت:تعداداینگیتهاپنجبرابرشدهاست.
به گزارش خبرگزاری فارس از ایلام، سرتیپ 
حسین اشتری دیروز در جمع خبرنگاران گفت: 
سال گذشته تعداد گیت های ورود و خروج زوار 
در سه مرز کشورمان 18 گیت بود اما امسال این 

تعداد به 96 گیت افزایش یافته است.
فرمانده نیروی انتظامی گفت: امسال تمهیدات 
لازم برای تسهیل در تردد  زوار در خروجی های 
کشورمان اندیشیده شده و هماهنگی های لازم با 
معاونت های تخصصی از جمله پلیس راه، راهور و 

غیره انجام شده است.
وی ادامــه داد: همه تلاش پلیس کســب 
رضایت مردم برای تردد زوار در مراســم بزرگ 
اربعین حسینی است و مردم برای سفر به عتبات 
عالیات مدارک لازم از جمله گذرنامه را حتما به 

همراه داشته باشند.
اشتری با اشــاره به برگزاری جلسه قرارگاه 
اربعین حســینی در مرز مهــران گفت: هدف از 
تشــکیل این نشست تسهیل در تردد و برقراری 

نظم و امنیت زائران است.
این فرمانده ارشد انتظامی اضافه کرد: در سال 
گذشته با همکاری خوب مسئولان استانی از جمله 
استاندار ایلام و مردم استان خدمات شایسته ای 
به زوار ارائه شد و ورود و خروج در مرز مهران به 

خوبی صورت پذیرفت.
اشتری تصریح کرد: امســال نیز تمهیدات 
بیشتری اندیشــیده شده و ا گر خلأهایی وجود 
دارد باید آن مشــکلات برطرف شــود و یکی از 
اقدامات خوبی که در این راســتا صورت گرفته 

افزایش گیت های ورود و خروج است.
وی ادامه داد: افزایش پنج برابری گیت های 
ورود و خروج ســبب افزایش ســرعت تردد زوار 
خواهد شد. یکی دیگر از اقدامات صورت گرفته 
پلیس راه تســهیل تــردد زوار از مبدا تا مقصد 
است و کسانی که با وسایل نقلیه شخصی به مرز 
مراجعه دارند تلاش می شود امنیت ترافیکی آنها 

حفظ شود.
ایــن فرمانده ارشــد انتظامــی اضافه کرد: 
همکاری مردم با پلیس راه از نیازهای اساسی و 

مطالبات به حق مردم است.

فرماندهنیرویانتظامی:

گیت های ورود و خروج به عراق 
۵ برابر شد


